



Slmmpss

Typennummer 4634

Drehgestell-Flachwagen in Sonderbauart

Die Wagen der Type Slmmpss-x in Sonderbauart besitzen 2 Drehrahmen mit 30t Tragkraft für ACTS-Container. Die Aufstandshöhe für Container beträgt 1.290 mm. Außerdem sind am Wagen 4 Stück mechanische Ausdreh-sicherungen und Zwangsverriegelungen angebracht, die mit der Bremse gekoppelt sind.

Technische Daten*

Eigengewicht	23.500 kg
Länge über Puffer	14.350 mm
Drehzapfenabstand	9.220 mm

Streckenklasse

	A	B	C	
ss	40,5	48,5	56,5	**

Zusatzraster ÖBB

	D
s	60,0

* Die Zahlen in diesem technischen Datenblatt sind Richtwerte. Leichte Abweichungen sind möglich. Genaue Angaben sind der jeweiligen Wagenanschrift zu entnehmen.

Slmmpss



Slmmpss

Type number 4634

Special-construction bogie flat wagon

The special-construction wagons of the type Slmmpss-x are equipped with 2 rotating frames with a load-carrying capacity of 30t for ACTS containers. The deck height for containers is 1.290 mm. In addition, 4 mechanical safety catches and positive interlockings coupled with the brake are fitted on the wagon.

Technical data*

Own weight	23.500 kg
Length over buffers	14.350 mm
Distance between bogie pins	9.220 mm

Line section class

	A	B	C	
ss	40,5	48,5	56,5	**

Supplementary grid ÖBB

	D
s	60,0

* The figures in this technical datasheet are guidance values. Minor deviations are possible. For more detailed information, refer to the respective wagon specifications.